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ZAPISNIK 
8. sjednice Izvršnog odbora  Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, održane 

11.03.2016. god. u prostorijama Lovačkog saveza Primorsko-goranske županije, s početkom 
u  12,00 sati. 

 
Prisutni: J. Malnar, I. Bolonić, Z. Perić, T. Tondini, B. Miklić, D. Mušćo, M. Brakuza, B. Curl, 
V. Crnković, D. Babić M. Mauhar i M. Šepić 
Odsutni:, M. Linić (opravdano) 
Ostali prisutni: M. Gašparac, B. Marković 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Verifikacija Zapisnika 7. sjednice IO-a 
2. Financijski izvještaj za 2015. godinu 
3. Prijedlog Financijskog plana za 2016. godinu 
4. Informacije o povratu lovozakupnina prema čl. 27 ZOL-u putem javnih poziva PGŽ-e 
5. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice 

5.1. Povjerenstvo za unos divljači i ostale ugrožene vrste 
5.2. Stručni savjet za unapređenje i razvoj lovstva 

6. Informacija o članarini za lovnu 2016/17. godinu 
7. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
Ad. 1.  

 
Raspravu o verifikaciji Zapisnika 7. sjednice IO-a otvorio je predsjednik Saveza  

dr. sc. J. Malnar. 
D. Mušćo se osvrnuo na Zapisnik s prethodne sjednice, pod točkom 2. Dnevnog reda,  

napomenuvši da su pojedinci sa područja Opatije položili ispit za zvanje lovac u privatnim 
školama, ali da oni nisu bili pripravnici LD „Lane“ Opatija. 

Nakon ispravljenog navoda, Zapisnik sa prethodne sjednice je jednoglasno  
prihvaćen. 

 
Ad. 2. 
 

Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar prezentirao je Financijski izvještaj za 2015.  
godinu, kojeg su svi članovi Izvršnog odbora primili u pisanom i elektronskom obliku. 

Napomenuo je da postoji razlika između planiranih i izvršenih prihoda pod stavkom  
članarina lovaca, iz razloga što je LD „Platak“ Rijeka, ostao dužan uplatu za svoje članove, 
koji je naknadno izvršio uplatu, te je podmirio sva dugovanja prema Lovačkom savezu PGŽ-
e. 

Prema Planu, za razvoj i unapređenje lovstva, planirano je 30.000,00 kn za članice  
Saveza, no kako je bilo više zahtjeva, odobren je zajam (prema odluci Izvršnog odbora od 8. 
lipnja 2015. godine) u ukupnom iznosu od 50.000,00. 

Nakon prezentiranja Financijskog izvještaja, predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar  
otvorio je raspravu. 
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B. Miklić je postavio pitanje u vezi duga za iskaznice za strane lovce u iznosu od  

6.300,00 kn. 
B. Marković mu je odgovorio da se ta stavka odnosi na 18 izdanih iskaznica za strane  

lovce iz 2014. godine, koje je naš Savez uplatio početkom 2015. godine prema Hrvatskom 
lovačkom savezu. Podsjetio je sve prisutne da od ove godine, sva lovačka društva/udruge, 
sredstva uplaćuju direktno na Hrvatski lovački savez (400 kn po izdanoj iskaznici), dok 
Hrvatski lovački savez kvartalno uplaćuje naknadu za izradu lovačkih iskaznica za strane 
lovce na naš Savez (50 kn po izdanoj iskaznici uz prethodnu potvrdu uplate prema HLS-u). 

M. Mauhar je postavio pitanje zašto su planirani prihodi od donacija i ostvareni prihodi  
od donacija razlikuju, da li ih neka društva nisu iskoristila ako nisu, zašto. 

B. Marković mu je odgovorio da to nisu donacije, već Ugovor o sufinanciranju  
programskih aktivnosti Lovačkog saveza PGŽ-e (Eko akcije i izrada hranilica za ptice 
pjevice, izdavačka djelatnost i promidžba, razvoj lovne kinologije i lovnog streljaštva, druge 
aktivnosti i rad Lovačkog saveza PGŽ-e, potpora izlova nezavičajnih vrsta na kvarnerskim 
otocima i dr.) 

J. Malnar je pripomenuo da smo početkom godine planirali 300.000,00 kn za  
sufinanciranju programskih aktivnosti Lovačkog saveza PGŽ-e, međutim, nakon našeg 
plana, Županija je raspisala javni poziv za sva lovačka društva (kapitalne donacije), te je dio 
tih sredstava proslijeđeno direktno prema našim članicama. 

Nakon rasprave, Financijski izvještaj za 2015. godinu jednoglasno je prihvaćen. 
 
Ad. 3. 
 

Predsjednik Saveza dr. sc. J. Malnar prezentirao je Financijski plan za 2016.  
godinu, kojeg su svi članovi Izvršnog odbora primili u pisanom i elektronskom obliku. 

Informirao je prisutne da se Financijski plan za ovu godinu razlikuje od planova iz  
prethodnih godina, jer se određena sredstva od Županije, putem raspisanih javnih poziva 
direktno usmjeravaju prema lovačkim društvima/udrugama, a ne preko lovačkog saveza 
PGŽ-e. Isto tako, uplate za izradu iskaznica za strane lovce, uplate od 400,00 kn po izdanoj 
iskaznici vrše se direktno prema Hrvatskom lovačkom savezu. 

Zaključio je da moramo biti pažljivi, s obzirom da nam brojnost članstva opada. 
Budući da nije bilo primjedbi, Financijski plan za 2016. godinu jednoglasno je prihvaćen i 
sastavni je dio ovog Zapisnika. 
 
Ad. 4. 
 

Dr. sc. J. Malnar informirao je prisutne da su održana tri sastanka sa županom  
Komadinom i njegovim suradnicima u svezi povrata lovozakupnina. Primorsko goranska 
županija će, kao i prethodne godine, raspisati javni poziv za kapitalne i tekuće donacije, na 
koje će se moći javiti sva lovačka društva/udruge. 

Temeljem povrata lovozakupnina prema čl. 27 ZOL-u, natječaje će u ukupnoj  
vrijednosti od oko 700.000,00 kn usmjeriti u kapitalna i tekuća ulaganja po ključu 70:30 (70 
% aktivnosti, za svaki projekt, novčano će sufinancirati Županija, a 30% lovačka 
društva/udruge koje će se javiti na raspisane javne pozive). 

U iznosu od oko 200.00,00 kn, Županija će sufinancirati programske aktivnosti  
Lovačkog saveza PGŽ-e, za razvoj lovne kinologije i lovnog streljaštva, nabava foto-kamera, 
alata i strojeva za održavanje lovišta u PGŽ-i, ekološke aktivnosti, prebrojavanje krupnih 
predatora,te dio sredstava za reviziju lovno-gospodarskih osnova, s obzirom da sljedeće 
godine ističu lovozakupnine za gotovo sva zajednička županijska lovišta. 

Od župana Komadine dobili smo obećanje da će se svim lovoovlaštenicima, koji  
uredno gospodare, automatizmom produžiti lovozakup na narednih deset (10) godina. Takva 
lovačka društva/udruge, 90 dana prije će morati dostaviti zahtjev za produženje lovozakupa, 
te se njima neće mijenjati iznos lovozakupnina koje su plaćali. 

Za ona lovištima, gdje su podignute prijave, biti će raspisan novi natječaj. Informirao  
je prisutne da je Hrvatski lovački savez podignuo ustavnu tužbu vezanu uz ovu problematiku.  
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Ukoliko je protiv nekog lovačkog društva podignuta prijava, a nakon postupka je  

lovačko društvo oslobođeno, temeljem te prijave može biti raskinut ugovor o lovozakupu. 
Pretpostavljamo da će ustavnom tužbom takva uredba biti ukinuta. 

B. Miklić je informirao prisutne, da je u zadnjoj godini lovozakupa za državna lovišta  
Ministarstvo poljoprivrede poslalo inspekciju u nadzor, tako da članice Saveza budu 
pripremljene ako će i Županija izvršiti takav nadzor za zajednička županijska lovišta. 

D. Babić je informirao prisutne da je i u njegovom društvu izvršen sličan nadzor za  
2013., 2014. i 2015. godinu. 

T. Tondini je podsjetio da Županija vrši povrat sredstava javnog poziva, ali nakon  
potpunog elaborata u kojem moraju biti priloženi i plaćeni svi računi. 

J. Malnar je napomenuo da je u Županiji formirano povjerenstvo, koje će nakon   
zaprimljenih elaborata, pregledati da li je sve dostavljeno prema propisanim uvjetima javnog 
poziva i izvršiti povrat sredstava za svako lovačko društvo/udrugu. 

T. Tondini je predložio da bi i Savez trebao imati dokumente koje su dostavljeni  
Županiji, kako bi i mi mogli vidjeti za koje aktivnosti i kojim društvima/udrugama su isplaćena 
sredstva iz raspisanih natječaja. 

J. Malnar je informirao prisutne da imamo sve te podatke, jer u tom povjerenstvu naš  
Savez sudjeluje sa dva člana, te daje sugestije i primjedbe na raspodjelu tih sredstava. 
Prošle godine na sjednici Izvršnog odbora LS PGŽ-e, dana je informacija koja društva su se 
javila na javni poziv i za koje aktivnosti su se prijavile, a to ćemo učiniti i tijekom ove godine. 

M. Mauhar je imao primjedbu na raspodjelu sredstava prošle godine, te se nada da  
ćemo ove godine imati još više utjecaja na raspodjelu koja će zadovoljiti sva društva koja se 
jave na javni poziv. 
 
Ad. 5. 
Ad. 5.1. 
 

Predsjednik povjerenstva za unos divljači i ugrožene vrste V. Crnković informirao je  
nazočne da je HLS pokrenuo akciju utvrđivanja brojnog stanja populacije vuka i risa u 
Republici Hrvatskoj. Lovci ne prihvaćaju prikazano stanje u Izvješću o stanju populacije vuka 
u Hrvatskoj za 2015. gdje se navodi brojka od 156 jedinki. Obzirom da s terena od lovaca 
dolaze drugačije informacije o mogućem brojnom stanju, cilj HLS je da lovoovlaštenici 
prikažu podatke o praćenju vuka u svojim lovištima, te da se ti podaci kronološki poredaju u 
tablicu i ubilježe na kartu lovišta. 

Prikupljanjem podataka sa terena želi se dokazati da je broj vukova u RH (i PGŽ) veći  
nego što to prikazuje Izvješće (npr. 19,5 jedinki vukova u PGŽ). Rok za dostavu podataka u 
HLS je 31. ožujka 2016. 

Za koordinatora utvrđivanja brojnog stanja populacije vuka i risa u Primorsko- 
goranskoj županiji imenovan je Miroslav Gašparac, a lovišta u PGŽ-i su raspodijeljena, 
odnosno zaduženja za pojedina lovišta su kako slijedi: 

− Siniša Arh – VIII/110 „Crna Gora“, VIII/111 „Kupički Vrh“, VIII/22 „Snježnik“; 
− Valter Crnković – VIII/26 „Završje“, VIII/12 „Litorić“, VIII/118 „Jelenski Jarak“, 

VIII/119 „Lipov Vrh“, VIII/3 „Cetin-Gložac“; 
− Nenad Vančina – VIII/19 „Risnjak“, VIII/10 „Kupjački Vrh“, VIII/115 „Petehovac“, 

VIII/116 „Kupa“; 
− Miroslav Gašparac – VIII/113 „Višnjevica“, VIII/114 „Mrkopalj“, VIII/117 

„Rudač“, lovišta kojima gospodare Hrvatske šume (u suradnji s Dario 
Majnarić), NP „Risnjak“ (u suradnji s Miljenko Gašparac); 

− Dejan Švob – VIII/13 „Rogozno“, VIII/12 „Vranjak“; 
− Boris Miklić – VIII/8 „Košutnjak“, VIII/9 „Krmpote-Ledenice“, VIII/15 „Planina“, 

VIII/29 „Ričičko Bilo“ (u suradnji s Hrvatske šume), VIII/126 „Hreljin“; 
− Tihomir Tondini – VIII/8 „Kastavske šume“, VIII/11 „Liburnija“, VIII/25 „Učka“, 

VIII/120 „Permani“, VIII/121 „Klana“, VIII/127 „Kastav“, VIII/122 „Matulji“, 
VIII/124 „Grobnik“, VIII/128 „Ponikve-Gradina“, VIII/125 „Tuhobić“. 
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Nakon prikupljanja podataka organizirati će se sastanak Povjerenstva na kojem će se  

podaci uskladiti i proslijediti u HLS. 
S obzirom da uskoro slijedi nova, 2016/17, lovna sezona savjetuje se lovačkim  

društvima da i dalje nastave s kontinuiranim prikupljanjem podataka o prisustvu vuka i risa u 
lovištima kojima gospodare. 

J. Malnar je podsjetio prisutne da je HLS oformio povjerenstvo koje će se baviti  
praćenjem brojnog stanja krupnih predatora, a posebno vuka. Poznato je da se vrše pritisci 
prema resornom ministarstvu i Hrvatskom lovačkom savezu, putem Akcijskog plana vrši 
zakonski odstrjel vuka, zbog povećanja populacije na području Republike Hrvatske.  
Prema podacima od strane Povjerenstva za velike zvijeri i zaštitara, za 2015. godinu, 
proizlazi da u Primorsko-goranskoj županiji ima 20 vukova, što ne odgovara stvarnoj situaciji. 
Isto navode da u RH ima 49 čopora, od toga da su 22 granična, te zaključuju da ima 27 
čopora u 9 županija. raspolažu sa podacima da u Republici Hrvatskoj ima između 126 do 
186 vukova (prosječno 156 vukova). 

Temeljem Uredbe, ako brojnost padne ispod 220 jedinki, odstrjel nije dopušten. Oni  
brojnost prikazuju u manjem broju, jer na taj način dobivaju znatna financijska sredstva od 
fondova Europske unije. 

Zato se i formiralo povjerenstvo da se prati brojnost brojkama, formularima i   
fotografijama, uz pomoć lovaca sa terena, kako bi se utvrdila brojnost vuka, te način 
gospodarenja. 

D. Babić je informirao prisutne da je na području Severin - Lukovdol u jednom danu  
izbrojeno 19 vukova, što potvrđuje da navedeni podaci nisu točni. 

B. Miklić je zaključio da je suradnja sa lovačkim društvima/udrugama s područja  
Gorskog kotara i Primorja odlična, te da će tako prikupljeni podaci utvrditi točno stanje 
brojnosti vuka. 
 
Ad. 5.2. 
 

B. Marković je informirao prisutne o raspravama sa sjednice Stručnog savjeta za  
razvoj i unapređenje lovstva. Predloženo je Lovački savez PGŽ-e ove godine krene u 
nabavu foto kamera, kosilica - trimera, motornih pila i ostalih strojeva i alata za održavanje 
lovišta, s napomenom da su neke članice i dobile navedena sredstva, te da se ona 
raspodjele onima koji ih još nisu dobili. 

Predloženo je da se za državno lovište VIII/28 - „Dobra“, u kojem nije dobro iskazan  
katastar vlasničko zemljišnih odnosa, Primorsko-goranskoj županiji i resornom ministarstvu 
proslijedi zahtjev da se lovište preinači u županijsko lovište. Ukupna površina lovišta je 1873 
ha od čega otpada na državno zemljište (Hrvatske šume) 876 ha ili 47%, a na zemljište u 
vlasništvu fizičkih osoba otpada 960 ha ili 53 %. Iz navedene činjenice vidljivo je da lovište 
nema osnove da bude državno lovište jer ima manje od 50 % državnih površina, a i 
neprekinuta državna površina manja je od 1000 ha. 

Ujedno je predloženo da se  svim lovoovlaštenicima automatski produži zakup za  
lovišta kod kojih nije bilo provođenja prekršajnih postupaka. 

J. Malnar je napomenuo da će se i ove godine podijeliti određeni broj foto kamera,  
kosilica - trimera, motornih pila i ostalih strojeva i alata za održavanje lovišta, kao i da je u 
Ministarstvo poljoprivrede već upućen zahtjev sa popratnim dokumentima da se lovište 
VIII/28 - „Dobra“ preinači u županijsko lovište. 
 
Ad. 6. 
 

B. Marković je dao informaciju o uplati članarine za lovnu 2016/17. godinu. Od 40  
članica Saveza, 39 članica je izvršilo uplatu za svoje članove te je prema Hrvatskom 
lovačkom savezu izvršena uplata i ažurirani popisi lovaca za svako lovačko društvo/udrugu, 
te su članske iskaznice i markice za sljedeću lovnu godinu u izradi, te će svi predstavnici 
članica Saveza biti obaviješteni o datumu podizanja istih za svoje članove. 

Zbog problema sa naplatom članarine, LD „Gradina“ Novi Vinodolski, uplatu će izvršiti  
van zadanog roka, te će članske iskaznice i markice dobiti nakon izvršenja uplate. 
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Lovački savez Primorsko goranske županije broji 3.073 lovaca, od toga je 80 lovaca 
oslobođeno plaćanje članarine zbog više od 50 godina lovačkog staža. primjetan je pad 
broja lovaca, kao i pad pripravnika. 
 
Ad. 7. 
 

J. Malnar je predložio da se redovna Skupština Lovačkog saveza Primorsko-goranske  
županije održi 24. travnja s početkom u 11:00 sati u NP Risnjak, koji raspolaže sa velikom 
salom za sastanke te veliki parking. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
Na Skupštini će se osim radnog dijela, održati i raspodjela (donacije) članicama našeg  

Saveza, prema odlukama Izvršnog odbora tijekom 2015/16. 
I. Bolonić je pitao da li sve članice Saveza moraju održati svoje skupštine prije  

navedenog datuma, na što mu je J. Malnar odgovorio da ne trebaju, jer je skupština Saveza 
redovna. 

B. Miklić je upitao da li sva društva moraju do kraja tekuće godine donijeti Financijski  
plan za sljedeću godinu, na što je dobio odgovor da ne trebaju, jer nisu u obvezi. Izuzetak je 
LD „Orebica“ Krk, koji ostvaruje prihode u iznosu od 3.000.000,00 kuna ili više. 

J. Malnar je informirao prisutne da su, inicijativom Lovačkog saveza Primorsko- 
goranske županije, 3. veljače 2016. godine, u sjedištu Primorsko-goranske županije, župan 
Zlatko Komadina i predsjednik Hrvatskog lovačkog saveza Đuro Dečak potpisali Sporazum o 
načinu osiguravanja financijskih sredstava za uredno izvršenje zakupa zajedničkih lovišta na 
području Primorsko-goranske županije. 

Obveza članica je da Hrvatskom lovačkom savezu plati 2% od lovozakupa, te ta  
sredstva nisu zamrznuta. Predložio je da se svim članicama dostavi okružnica, po kojoj bi 
svu dokumentaciju prikupio LS PGŽ-e te ih proslijedio zainteresiranim lovačkim 
društvima/udrugama. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Informirao je prisutne da smo poslali dopis Primorsko-goranskoj županiji o provedbi  
mjeru uzgoja i zaštite divljači u lovištu VIII/102 -“Rab”. Lovački savez Primorsko-goranske 
županije temeljem povjerene mu provedbe imenovalo je tri lovočuvara sa otoka Raba. 
Obzirom da se mjere uzgoja i zaštite divljači provode od 1. svibnja 2013. godine,  lovištu nije 
moguće pravilno lovno gospodarenje.  

U posljednje vrijeme svjedoci smo pojavljivanja predatorske vrste divljači - čaglja na  
području Vinodola i otoka Krka. Postoji mogućnost da se ta vrsta pojavi i na otoku Rabu, što 
bi bilo pogubno za divljač i otočno stočarstvo. Iz navedenih razloga, a da se spriječe moguće 
štete, predložili smo da se hitno raspiše natječaj i provedba zakupa o pravu lova za 
zajedničko županijsko lovište VIII/102 -“Rab”. 

Z. Perić se složio da se raspiše novi natječaj za, s obzirom da se lovačka društva sa  
otoka Raba ne mogu nikako dogovoriti o gospodarenju navedenim lovištem. Informirao je 
prisutne da su predstavnici društava sa otoka Raba mnogo puta sastali i pokušali naći 
rješenje na zadovoljstvo svih lovaca, no to se nije dogodilo. 

I. Bolonić je podsjetio prisutne da je taj problem prisutan već dvadeset godina, te da je  
Savez u nekoliko navrata davao sugestije kako bezbolno riješiti taj problem, no očito je da 
rukovodeći članovi tih društava ne žele naći način. Može se desiti da će neki drugi 
lovozakupnik dobiti lovište u zakup, pa se pitao gdje će loviti lokalni lovci. 

J. Malnar je informirao sve prisutne da smo proslijedili i dopis Primorsko-goranskoj  
županiji te resornom ministarstvu da se u što kraćem roku imenuje lovni inspektor sa 
sjedištem u Primorsko-goranskoj županiji, s obzirom da ga od odlaska bivše inspektorice 
Arinke Pavić, nemamo. 

I. Bolonić je informirao prisutne da se na otoku Krku pojavio čagalj (o tome je dao  
informaciju i na prethodnoj sjednici IO-a), te da su izvršena 5 odstrjela (tri u 11. mjesecu, 
jedan u 12. mjesecu i jedan u 1. mjesecu). Organizirano je više akcija, u kojem su sudjelovali 
110 lovaca i 50 pastira, kako se navedena vrsta ne bi proširila. Postavlja se pitanje tko ga je 
unio u lovišta na otoku Krku. Također se osvrnuo na brojno stanje divljih svinja, koji je opet u 
postepenom porastu, bez obzira na aktivnost lovaca. 
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B. Miklić je upitao da li lovočuvari sa otoka Raba dostavljaju izvješća o lovočuvarskoj  

službi, na što je dobio odgovor da ne dostavljaju. Ujedno je pitao što će se desiti kad se 
raspiše natječaj za lovište na Rabu, odnosno da li će HLS i/ili Lovački savez PGŽ-e dati 
suglasnost društvima sa otoka Raba, koje će zasigurno biti jedno od uvjeta za dobivanje 
lovišta u lovozakup. 

Zaključak IO-a je da se će se suglasnost dati svima ili nijednom društvu. 
J. Malnar je predložio da se članicama Saveza dostavi upit o potrebi izrade 

novih lovnogospodarskih osnova, te da se svi podaci objedine i da Izvršni odbor nađe 
ovlaštenog izrađivača lovnogospodarskih osnova. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Kako u planu za sljedeće godine (2017.) imamo održavanje lovačke izložbe, J. Malnar  
je predložio odbor, u sastavu: M. Linić, B. Miklić, I. Bolonić, V. Crnković i M. Mauhar, koji će 
dogovoriti gdje će se održati, u dogovoru sa lokalnom samoupravom. Prijedlog je 
jednoglasno prihvaćen. 

U Savez je došla zamolba za prijam u članstvo Saveza, od ŽLD „Vepar“ Njivice, koji u  
zakupu imaju lovište VIII/104 - „Veli Lošinj“. Zamolba je proslijeđena prema Skupštini 
Lovačkog saveza  Primorsko-goranske županije. 

Od LD „Kobac 1960“ Lovran, zaprimljena je zamolba o sufinanciranju izgradnje  
lovačkog doma. Izvršni odbor LS PGŽ-e je donio odluku da nismo u mogućnosti pozitivno 
odgovoriti na njihov zahtjev, ali ih je uputio da zamolbu proslijede  Hrvatskom lovačkom 
savezu, te da se svakako jave na javni poziv kojeg će Županija uskoro raspisati. 

Za predstavnika Saveza na Skupštini LD “Tuhobić“ Krasica, povodom 70. godina,  
određen je tajnik LS PGŽ-a B. Marković. 

Za predstavnika Saveza na lovačkoj zabavi LD „Perun“ Mošćenička Draga, određen  
je član IO-a LS PGŽ-e D. Mušćo. 

T. Tondini je izvijestio da je obrazovanje kadrova u lovstvu za ovu lovnu godinu pri  
kraju, te da će se 12. ožujka 2016. godine za 25 kandidata održati predavanja i ispit za prvi 
pregled mesa divljači namijenjeno za stavljanje na tržište. 

 
 
 
Sastanak je završio oko 14,30 sati. 
 
                                           Dobra Vam kob, 
 
 
 

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik: 
      

                                                                                                                         
                                                                                                          
  Bojan Marković, dipl.ing.šum.                                                             Dr. sc. Josip Malnar   
 
 


